

Title (en)

Security barrier for building openings.

Title (de)

Rückhaltersicherung für Türoffnungen oder Teilraumöffnungen.

Title (fr)

Barrière de sécurité pour ouvertures d'accès de bâtiments ou parties de bâtiments.

Publication

EP 0586356 A1 19940309 (FR)

Application

EP 93870178 A 19930826

Priority

BE 9200771 A 19920831

Abstract (en)

Security (safety) barrier in which, in a trench (4) made in the ground in the doorway providing access to a building or part of a building, is housed a folded flexible skirt (7) which is connected in a sealed manner to the bottom and to the side walls of the trench (4) up to a predetermined height; in which barrier this skirt (7), in the folded state, is covered over by a hinged floorplate (5) which is positioned horizontally and conceals the trench; in which barrier this hinged floorplate (5) is actuated by a lifting system (9 to 15) operated by means of a control device which swings the plate into a vertical position; and in which barrier the top edge of the skirt is connected to a lifting device which is actuated at the same time as the plate (5) is swung into the vertical position. <IMAGE>

Abstract (fr)

Barrage de sécurité, dans lequel, dans le sol du seuil d'accès d'un bâtiment ou partie d'un bâtiment est logée, dans une fosse (4), une jupe (7) souple repliée, reliée de manière étanche au fond et aux parois latérales de la fosse (4) jusqu'à une hauteur déterminée, dans lequel cette jupe (7), à l'état replié, est recouverte par une taque passerelle basculante (5) disposée horizontalement et masquant la fosse, dans lequel cette taque basculante (5) est actionnée par un système de levage (9 à 15) opéré au moyen d'un dispositif de commande pour la basculer en position verticale, et dans lequel l'arête supérieure de la jupe est reliée à un dispositif de levage actionné simultanément avec le basculement de la taque (5) en position verticale. <IMAGE>

IPC 1-7

E06B 9/00

IPC 8 full level

E06B 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 9/00 (2013.01); **E06B 2009/007** (2013.01)

Citation (search report)

- [PA] GB 2255502 A 19921111 - DRACUP KEITH TERENCE
- [A] DE 4008813 A1 19910926 - TECKENTRUP FA WALTER [DE]
- [A] DE 8900529 U1 19890427
- [A] GB 2252728 A 19920819 - MUNDAY ROGER

Cited by

GB2368873A; EP1028219A3; EP1018591A1; GB2470749A; DE29620193U1; DE4437098A1; GB2393473A; GB2393473B; US6425707B1; CZ298151B6; GB2283524A; GB2283524B; GB2403254A; GB2403254B; FR2833642A1; WO2007057202A1; US6450733B1; US8246272B1; WO2014079992A1; WO9907973A1; WO03050374A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0586356 A1 19940309; BE 1006544 A3 19941011

DOCDB simple family (application)

EP 93870178 A 19930826; BE 9200771 A 19920831